



Date :22/3/2017

Ref:55/JSC/2017

التاريخ: 2017/3/22

الإشارة: 55 /هـ / 2017/أ

To: Jordan Securities Commission

Amman Stock Exchange

Securities Depository Center

Subject: Board of Directors Changes

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين

السادة بورصة عمان المحترمين

السادة مركز مركز ايداع الاوراق المالية

الموضوع: تغيرات في عضوية مجلس الادارة

In compliance with the Instruction of Issuing company Disclosure, Accounting and Auditing standards, the Board of Director held a meeting No. 3/2017 on Tuesday 21/3/2017 and took the following decisions.

استناداً لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، نود اعلامكم بأن مجلس الادارة اتخذ القرارات التالية في جلسته رقم 2017/3 2017/3/21 والمنعقدة مساء يوم الثلاثاء الموافق 2017/3/21.

1. Approval the resignation of Mr. Mohammed Khalifeh from the Board of Directors.

1. قبول إستقالة السيد مهند محمد عبد المهدي خليفه من عضوية مجلس الادارة بصفته الشخصية.

2. Appoint Mr. Kamal Bakri as Board member , and will be presented to the General Assembly in the upcoming meeting for approval or elect a new member in compliance with article 150/A for the companies law No.22 of 1997 .

2. قرر المجلس تعيين السيد كمال غريب البكري عضواً في مجلس الادارة عن المقعد الشاغر على ان يعرض على الهيئة العامة في إجتماعها القادم لاقارره او إنتخاب من يملأ المقعد الشاغر وذلك بمقتضى احكام المادة 150/أ من قانون الشركات الاردني رقم 22 لسنة 1997.

3. Approve the designation of Mr. Mohammed Khalifeh as a representative of National Portfolio Securities Company in the Board of Directors.

3. أخذ المجلس علماً أن شركة المحفظة الوطنية للأوراق المالية قررت تعيين السيد مهند محمد عبد المهدي خليفه ممثلاً لها في عضوية المجلس .

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...

Chairman

Mohammad B. Belbeisi

رئيس مجلس الادارة

محمد بهجت البليسي

